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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 

Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alenka Verbanac (IDS-HNS-HSU) je na 26. 
redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 10. rujna 2019. godine postavila 
vijećničko pitanje: 

 
„Evo krenula nam je nova pedagoška godina kako u vrtićima tako i u našim školama voljela 

bi kratak osvrt na upise u vrtiće i škole  a obzirom da je u proračunu Grada  osigurano  270 

000 kn za knjige učenicima  koje će se sada  financirati iz državnog proračuna zanima me da 

li je Grad već donio odluku gdje će se sredstva utrošiti.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, Gradonačelnik Grada Labina. 

 

„Zahvaljujem vijećnici Alenki Verbanac na postavljenom pitanju. 

Koristim trenutak da svima najmlađima zaželim uspješnu, sretnu i zdravu ovu pedagošku 

godinu, a što se tiče upisa u vrtiće, možemo biti jako zadovoljni da je svako dijete dobilo 

mjesto ili u Jaslicama ili u Dječjem vrtiću, a što se tiče upisa u škole, imamo čak nešto više tj. 

9 više školaraca. Što se tiče prenamjene sredstava koje je Grad osigurao u svom Proračunu 

za knjige učenicima, to će se također rješavati na Gradskom vijeću prilikom donošenja 

Proračuna za 2020. godinu, a prijedlog će biti da se ta sredstva prenamjene i iskoriste za 

početak projektiranja novog dječjeg vrtića u naselju Vinež s obzirom da je to naš plan, da je 

sadašnji dječji vrtić dotrajao i da je to jedan od prioriteta o kojem se već više puta govorilo i 

kojeg se više puta navodio.“ 
 

Sa poštovanjem,  

                                                             v.d. Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 
 

 

 


